
           

            KARLOVARSKÝ KRAJSKÝ SVAZ STOLNÍHO TENISU 

                                     Zprávy č.12 – sezona 2023/24 

1. Konference KKSST  

Dne 13.5. 2024 se konala v Karlových Varech 23. Konference KKSST.  
Této konference se zúčastnilo celkem 24 delegátů. Pozvaní zástupci oddílů 
Karlovarského kraje (nezúčastnil se zástupce SKST Cheb), členové VV KKSST, 
předseda Kontrolní komise a zástupci Regionálních svazů (Sokolov, Cheb, Karlovy 
Vary). Jako hosté se dostavili zástupce České unie sportu KV kraje - Jaroslav 
Lebeda a zástupce České asociace stolního tenisu – Mgr. Petr Bohumský. 

2. Průběh konference 

• Konferenci řídil Ing. Jiří Ženíšek, jenž seznámil přítomné s jednacím řádem          
  konference. Následně byli všichni přítomní vyzváni k odhlasování Pracovního   
  předsednictva ve složení Ivan Klůj, Miroslav Přibyl, Ing. Jiří Ženíšek, dále k   
  odhlasování Mandátové komise ve složení Martin Tonhauser, Bc. Miroslav Choděra   
  a následně i k odhlasování Návrhové komise ve složení Ing. Denisa Stellnerová,   
  Jan Provazník. Všichni navržení byli ostatními přítomnými delegáty schváleni. 
 
• Předseda VV KSST Ivan Klůj přednesl zprávu o činnosti VV za uplynulé období od  
  předchozí konference, která se konala 2.5. 2023. Následovala  zpráva předsedy    
  Kontrolní komise Ing. Jiřího Ženíška o plnění rozpočtu za rok 2023 a plán na další  
  rok 2024. Další zprávy přednesli Bc. Jaroslav Skokov za STK, Ing. Denisa  
  Stelnerová za komisi mládeže a Martin Tonhauser za komisi trenérů a rozhodčích. 
 
• Pozvaní hosté, Jaroslav Lebeda za ČUS a Mgr. Petr Bohumský za ČAST, v  
  krátkosti seznámili přítomné o situaci a dění v těchto organizacích. Zástupce ČAST  
  následně odpovídal na některé dotazy, které vzešly od několika členů konference. 
 
• Další částí konference bylo předání diplomů oddílům, které zvítězily v nedávno  
  skončené sezóně 2023/24 v soutěžích Divize, KP1 a KP2. 
 
• Martin Tonhauser za Mandátovou komisi všem sdělil, že 23. Konference KKSST je  
  usnášení schopná, jelikož z 25 pozvaných delegátů s hlasem rozhodujícím je  
  přítomno 24 delegátů, což činí 96%. 
 
• Po této informaci následovala diskuse na téma reorganizace krajských soutěží   
  dospělých pro sezónu 2024/25. Zda zůstat u stávajícího systému nebo provést  
  avizovanou změnu. Po skončení diskuse byla přítomnými delegáty s hlasem  
  rozhodujícím odhlasována změna, a to poměrem hlasů 21:3 ve prospěch varianty    
  8-10-10, což znamená, že od příští sezóny bude v divizi hrát 8 družstev, v KP1 a  
  KP2 bude hrát 10 družstev. Ve všech třech zmíněných soutěžích se bude  
  praktikovat systém jednoho utkání a v každém z nich se odehraje všech 18 zápasů. 
 
• Následně všichni přítomní delegáti zvolili předsedu VV KKSST Ivana Klůje jako   
  delegáta na příští konferenci ČAST v roce 2025. 
 
• Závěrem lze konstatovat, že konference probíhala v klidném prostředí a VV KKSST  
  tímto děkuje všem přítomným zástupcům oddílů a hostům za jejich účast.  
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